



Bishop's College School – Residential Dorm Supervisors / Student Life Assistants

Overview

Established in 1836 in Quebec, Canada, Bishop's College School (BCS) is a co-educational IB World School offering the International Baccalaureate Diploma Programme and certificates. With a campus bordered by farmland and rolling hills on one side and by the city of Sherbrooke on the other, BCS is a small, welcoming community and a "home away from home" to students from 37 different countries. We create a caring community of learning and development where cultures connect and individuals matter. By embracing a rigorous yet supportive academic program and a well-rounded education that includes athletics, the arts, leadership and development, and global citizenship, BCS is preparing students to become tomorrow's leaders. We offer a Bilingual Option (English and French), as well as the Duke of Edinburgh's Award program, and are a proud member of Round Square, through which students can go on exchanges and volunteer abroad.

Description Residence Assistant (RA)

The Residence Assistant is a key member of the residential life team. RA's have their own accommodations in the boarding house and share house duties and supervision responsibilities with the houseparent, assistant house parent, and teaching staff.

- Weekly duty from 5 pm to 11:30 pm every week = 6.5 hours per week
- Saturday duty from 10:30 am to 12:30 am X 7.5 per year
- Sunday Duty from 10:30 am to 11:30 pm every week = 13 hours per week
- Bedtime Duty from 9:30 to 11:30 pm 3 times per month ($6 / 4 = 1.5$ hours per week)
- Responsible for 22-42 boarding school students in one of the houses.
- Responsible for coaching or assistant coaching 1 sport per year.
- Responsible for 2 bus duties to Montreal; you are given \$75 compensation.
- Total Average: **23.6 per week**

Description Student Life Assistant (SLA)

The Student Life Assistant is a key member of the activities team and is responsible for carrying out planned weekend activities with our students.

- Weekly activity animation from 5 pm to 10:15 pm every week = 6.25 hours per week
- Saturday or Sunday activity animation from 11:00 am to 12:00 am = 13 hours per week
- Responsible for coaching or assistant coaching 1 sport per year.
- Responsible for 2 bus duties to Montreal; you are given \$75 compensation.

- Total Average: **23.6 per week**

Compensation

- Compensation is a taxable benefit for room and board.
- The RA/SLAs will receive a stipend of 500\$ 3 times during the year. The stipend amount is based on the performance of the RA/SLA as well as the condition of the RA/SLA living accommodation. An evaluation and inspection will be conducted prior to the issuing of the stipend.

Benefits

- Room and bathroom in one of the houses (taxable benefit).
- 3 meals per day served at the BCS dining hall, buffet style, all-you-can-eat, salad bar, and vegetarian options.
- Access to the facilities at BCS when they are not in use. This includes access to the Hockey Rink, Squash courts, Tennis courts, Gym, Fields, and Trails.
- Close to Bishop's University and Champlain College, a 10-minute walk to campus.
- Access to tutoring opportunities, \$20/hr.
- Work with 3-5 other colleagues that will be able to exchange, and switch shifts with you if enough time is given.

Please contact and send your CV/resume to:

Director of Student Life

Chris Merritt

cmerritt@bishopscollegeschool.com



Bishop's College School- Superviseurs de dortoirs résidentiels / Assistants de vie étudiante

Vue d'ensemble

Fondé en 1836 au Québec, au Canada, le Bishop's College School (BCS) est une école du monde de l'IB mixte qui offre le Programme du diplôme et les certificats du Baccalauréat International. Avec un campus bordé par des terres agricoles et des collines ondulantes d'un côté et par la ville de Sherbrooke de l'autre, BCS est une petite communauté accueillante et un « chez soi loin de chez soi » pour les élèves de 37 pays différents. Nous créons une communauté d'apprentissage et de développement où les cultures se rejoignent et où les individus comptent. En adoptant un programme académique rigoureux, mais encourageant et une éducation complète qui inclut le sport, les arts, le leadership et le développement ainsi que la citoyenneté mondiale, BCS prépare les élèves à devenir les leaders de demain. Nous proposons une option bilingue (anglais et français) ainsi que le programme du Prix du Duc d'Édimbourg et nous sommes fiers d'être membres du Round Square, grâce auquel les élèves peuvent participer à des échanges et faire du bénévolat à l'étranger.

Description Assistant de résidence (AR)

L'assistant de résidence est un membre clé de l'équipe de la vie résidentielle. Les AR ont leur propre logement dans la pension et partagent les tâches de la maison et les responsabilités de supervision avec le responsable de la maison, le responsable adjoint de la maison et le personnel enseignant.

- Garde hebdomadaire en résidence, soit de 17 h à 23 h 30 chaque semaine = 6,5 heures par semaine
- Garde en résidence le samedi de 10 h 30 à minuit et demi-x 7,5 par an
- Garde en résidence le dimanche de 10 h 30 à 23 h 30 chaque semaine = 13 heures par semaine
- Garde en résidence de 21 h 30 à 23 h 30 3 fois par mois (6 / 4 = 1,5 heure par semaine)
- Responsable de 22 à 42 élèves de l'internat dans l'une des maisons
- Faire partie de l'équipe d'entraîneurs d'un sport par an
- Responsable de 2 services d'autobus vers Montréal; vous recevez une compensation de 75 \$
- Moyenne totale : **23,6 heures par semaine**

Description Assistant à la vie étudiante (AVE)

L'assistant à la vie étudiante est un membre clé de l'équipe d'animation et est chargé de réaliser les activités planifiées du week-end avec nos élèves.

- Animation hebdomadaire de l'activité de 17 h à 22 h 15 chaque semaine = 6,25 heures par semaine
- Animation de l'activité le samedi ou le dimanche de 11 h à minuit = 13 heures par semaine
- Faire partie de l'équipe d'entraîneurs d'un sport par an
- Responsable de 2 services d'autobus vers Montréal; vous recevez une compensation de 75 \$
- Moyenne totale : **23,6 heures par semaine**

Compensation

- L'indemnisation est un avantage imposable pour le logement et la pension.
- Les AR/AVE recevront une allocation de 500 \$ à trois reprises au cours de l'année. Le montant de l'allocation est basé sur le rendement de l'AR/AVE ainsi que sur l'état du logement de l'AR/AVE. Une évaluation et une inspection seront effectuées avant le versement de l'allocation.

Avantages

- Chambre et salle de bain dans l'une des maisons (bénéfice imposable).
- 3 repas par jour servis au réfectoire de BCS, sous forme de buffet à volonté, de comptoir à salades et d'options végétariennes.
- Accès aux installations de BCS lorsqu'elles ne sont pas utilisées. Cela inclut l'accès à la patinoire, aux terrains de squash, aux courts, au gymnase, aux terrains et aux sentiers.
- Près de l'Université Bishop et du Collège Champlain, à 10 minutes à pied du campus.
- Possibilités de faire du tutorat, 20 \$/heure.
- Travaillez avec 3 à 5 autres collègues qui pourront échanger et changer de poste avec vous si vous disposez de suffisamment de temps.

Veillez contacter et envoyer votre CV à :

Directeur – Vie étudiante

Chris Merritt

cmerritt@bishopscollegeschool.com